
Pöytäkirja 

 

 

Suomen Nuorisovaltuustojen Liitto ry. 
Lapinrinne 2, 00180 Helsinki 

www.nuva.fi 
@nuva_ry 

Pöytäkirja 
 

Askolan Nuorisovaltuusto 

Päivämäärä ja paikka: 4.12.2023 Askola 

 

Läsnäolijat:  

Läsnä: Lisätietoja:     

Risto Vänttinen Ohjaaja 

Austeja Kvedaraite (sihteeri) 
Daniel Kytönen (puheenjohtaja) 
Eemil Mantila  
Hilla Yrttiaho  
Julia Hirvi 
Ella Paavola 
Matti Jäppilä 

 
 
 
 
 

Poissa; Eelin Kultanen, Lauri 
Keipi  

 

 

Sisällysluettelo: 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja 4.12.2023 klo 18.20 .  

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen: Kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi. Esityslista hyväksytty 

työjärjestykseksi. 

4. Askolan uuden lukion ja nuorisotilan tarpeet nuorison näkökulmasta 

- Uuden lukion tilanteesta on tehty kysely ja siihen on otettu hyvin kantaa. 

- Yhtenä kysymyksenä on ollut, että mihin uusi lukio voisi erikoistua. Siihen on 

vastattu muun muassa: kansainvälisyys, business, ilmaisutaito ja psykologia, 

matemaattiset aineet. 

- Seuraavana kysymyksenä on ollut, että minkälaiset fiilikset on siitä, että on tulossa 

uusi lukio. Suurin osa vastauksista on ollut melko negatiivisia tai neutraaleja. 

- Lukion kehittämiseksi on  toivottu aamupalatarjoilua. Careerian puolella on ollut 

aamupalatarjoilu, mutta lukiolla ei ole sitä ollut. 

- Kyselyssä kysyttiin myös tiloista ja vastattiin muun muassa, että tarvitsisi tilavat ja 

ilmastoidut tilat, lokerot, enemmän sohvia, abeille oma hengailu huone, riittävästi 
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parkkipaikkoja, isot vessat, äänieristetyt kopit tai/ja äänieristettyjä huoneita, 

kuntosali.  

- Mahdollisuutena olisi myös koulun loputtua järjestää jotain toimintaa. 

- Ella Paavola menee esittelemään lukiolaisten ideoita 13.12 pidettävään kokoukseen 

tilanteeseen liittyen.  

5. Nuvan vierailu yläkoululla 

- Austeja Kvedaraite laittaa olemassa olevan tekstin Risto Vänttiselle ja hän vie asian 

eteenpäin. 

6. Muut esille tulevat asiat 

- Moposuora: Suoran “rakentaminen” voi olla monimutkaista, mutta esimerkiksi 

jonkun yrityksen pihan käyttö luvalla voisi olla idea. Elinympäristölautakunnalle 

pitäisi viedä ehdotus asiasta.  

- Risto Vänttinen kertoo kuinka toimintaa ei enää järjestetä Nutan tiloissa jatkossa ja 

13.12 ratkeaa mitä tiloille tapahtuu.  

7. Seuraavan kokouksen ajankohdan sopiminen: 17.1.2023  klo 18.00 Nutalla. 

8. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.02. 
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_________________                        Austeja Kvedaraite 

Puheenjohtaja                    Sihteeri 

 

 

 

___________________                   

Pöytäkirjantarkastaja   Pöytäkirjantarkastaja 

 

 


